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Graag plannen we tijdig en ver vooruit, zodat we alles duidelijk kunnen 
communiceren. Dit seizoen waren de planningen vanuit de bond tijdig binnen.  
Binnen de Heeren van Brabant en voor de D30+ moet vervolgens een (faire) 
verdeling van thuiswedstrijden worden afgestemd. Daar worden we gelukkig steeds 
bedrevener in. Verder gooiden late poulewijzigingen en aan het eind van de 
winterstop – terugtrekkingen toch weer roet in het eten om echt vroeg een planning 
te kunnen publiceren. 
Dat is met de inzet van AC en de teams toch betrekkelijk soepel gelukt, gelukkig.  
 
Afgelastingen komen gelukkig al minder voor dan voorheen. Maar als ze voorkomen,  
Dan is - met onze volle velden op zaterdag - een wedstrijd verzetten hoegenaamd 
niet mogelijk. Dus moeten we voor inhaalwedstrijden uitwijken naar de trainingstijden 
door de week waar de velden ook al goed vol zitten. 
Terugkerend punt van aandacht blijft de begeleiding van de jong senioren in 
coaching en kennis/kunde rond regelgeving. Jong seniorenteams moeten formeel 
een coach hebben, conform de regels deze is vaak niet aanwezig. Verder blijkt met 
regelmaat, dat men zelf onderling wedstrijden probeert te verplaatsen of zelfs via 
berichten via sociale media een wedstrijd probeert af te gelasten.  
Betere voorlichting en begeleiding zou helpen en anderen veel tijd schelen. 
 
Ondanks de coachavond voor jeugd, en de begeleiding van de jeugdcommissie 
hierin, worden er toch ook nog niet-speelgerechtigde spelers ingezet. Dat zorgde 
voor boetes die vermeden hadden kunnen worden. 
De beperkende regels op klasse voor invallen leiden met krappe 
teamsamenstellingen (ook door tussentijdse opzeggingen en langdurige blessures) 
regelmatig tot problemen om voldoende speelgerechtigde spelers op de been te 
brengen. 
Dit is een ongelukkige samenloop van omstandigheden, maar toch wil ik aandacht 
blijven vragen. Het leidt tot (late) afgelastingen, boetes en kost coaches van getroffen 
teams erg veel tijd en moeite om hun teams te kunnen laten spelen. 
 
Het invullen van het DWF blijft ook aandacht vragen, ondanks uitdrukkelijke 
verzoeken te controleren of mensen in kunnen loggen en zo verder. 
 
Als laatste aandachtpunt wil ik de verharding van het spel en de commentaren die 
daar op het DWF het gevolg van zijn nogmaals onder de aandacht brengen.  
Los van een stuk hoor en wederhoor via de wedstrijdsecretariaten is er niets dat de 
clubs en de bond eraan kunnen doen en het inzetten van audiovisuele registraties is 
dubieus (vanwege authenticiteit, volledigheid en AVG). Probeer issues direct met de 
scheidsrechters af te handelen en ben respectvol naar elkaar. Noemenswaardig is 
een compliment van de KNHB Districtsleiding dat we duidelijk en strak antwoordden 
op aantijgingen door een tegenstander. 
 



Ondanks de aandachtpunten, waarvan ik vind dat ze gemeld moeten worden, is het 
per saldo nog steeds dankbaar om bij te kunnen dragen aan onze club en sportief 
plezier van onze leden. 
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